
Zápis ze schůzky rady Spolku rodičů při ZŠ a MŠ Barrandov

Termín: 8.6.2017
Místo: ZŠ a MŠ Barrandov, Chaplinovo nám. I, Praha 5

Přítomní:
členové rady: Bašová. Bielčíková. Dudková. Gamcarz. Hrbková. Krátká. Součková, Sváčková
(rada je usnášeníschopná)
kandidáti na členství v radě: Bašusová. Podroužková
hosté: Treglerová

I. Dotace od MČ
Spolek získal dotaci 10.000 Kč na provoz. pí. Sváčková podepsala smlouvu.
Spolek získal dotaci na vybavení na baseball. pí. Sváčková podepíše smlouvu příští týden.
Peníze je nutné utratit v r. 2017, obě dotace je nutno vyúčtovat v lednu 2018.

2. Školská rada
Rada spolku ví o dvou kandidátech do školské rady: Gabriela Bašusová a Martin Mašát.
Kandidaturu je třeba oznámit písemně do 30.6.2017.

3. Volby členů, předsedy a místopředsedy rady Spolku rodíčů při ZŠ a MŠ Barrandov
Gabriela Bašusová (4.C) a Jitka Podroužková (1.D a 2.D) kandidují na členy rady spolku.

Gabríela Bašusová byla zvolena všemi přítomn)'mi hlasy členkou rady Spolku rodičů při ZŠ a
MŠ Barrandov.
Jitka Podroužková byla zvolena všemi přítomnými hlasv členkou rady Spolku rodičů pří ZŠ a
MŠ Barrandov. •

Dita Sváčková Salamánková odstupuje z funkce předsedy rady spolku.
Petra Krátká odstupuje z funkce místopředsedy rady spolku a z členství v radě spolku.
Petra Bašová a Tereza Dudková kandidují na vedoucí funkce spolku.

Pe!ra Bašová byla zvolena všemi přítomn)'mi hlasy předsedkyní rady Spolku rodičů při ZŠ a
MS Barrandov.
Terez~1Dud,ková byla zvolena všemi přítomnými hlasy místopředsedkyní rady Spolku rodičů
při ZS a MS Barrandov.

Pí. Bašová převezme funkci po nahlášení změny na úřadech a v bance. nejpozději do 1.9.2017.

Aktuální složení rady Spolku rodičů při ZŠ a MŠ Barrandov:
předsedkyně: Petra Bašová
místopředsedkyně: Tereza Dudková
pokladník: Simona Součková
členové: Gabriela Bašusová, Jana Bielčíková, Lenka Bohuslavová, Vojtěch Garncarz, Marcela
Gamcarzová. Marta Hrbková, Jitka Podroužková. Tomáš Sedmidubský. Dita Sváčková
Salamánková

4. Výbčr příspěvků
V tomto šk. roce zaplatili přispěvek rodiče 332 dětí, bylo vybráno 116.200 Kč.
Zůstatek na účtu k 8.6.2017: 45.854 Kč.



Výdaje: 3 darovací smlouvy (z toho jedna odsouhlasena již v minulém šk. roce), škole bude do
konce šk. roku převedeno celkem 114.990 Kč, za kurzy I. pomoci zaplaceno 26.000 Kč, za vedení
účtu 1.608 Kč.

Rada jednomyslně odsouhlasila zachování výše příspěvku 350 Kč/dítě na šk. rok 2017/18.
Nápady, jak zvýšit úspěšnost výběru příspěvků, které bychom rádi realizovali:

• zveřejnit nejen na nástěnce, co se nakoupilo za peníze od spolku (od pí. ředitelky zjisti
Bašová, nástěnku upraví Bielčíková)

• aktualizovat seznam TD, zjistit jejich ochotu vybírat příspěvek 5.9. (Bašová)
• prezentovat spolek a způsob výběru příspěvků na pedagogické radě (Bašová/Dudková)
• prezentace spolku, jak a čím přispívá škole na lA tabuli/dataprojektor (vytvoří pí. Dudková),

prezentaci rozeslat TD a TU
• papírky o spolku a způsobu výběru příspěvků 4.9. do pošfáčkůlŽK (text upraví do konce

července Gamcarzovi, tisk, nařezání a distribuci TU zajistí Bašová)
• možnost platby na účet nebo na třídních schůzkách 5.9. důvěrníkovi, ve vestibulu školy

vyberou od TD pí. Sváčková a Bašusová, TD dostanou k dispozici archy, potvrzení na
vyžádání rodičúm dodáme

• umožnit sponzorskou výši příspěvku, kterou je jako dar možno odečíst z daní
• v listopadu provést kontrolu plateb a poslat upomínky (Hrbková + Podroužková)
• akce ve škole/u školy pro seznámení se spolkem a jeho činností (promyslí pí. Bašusová)

5. Zv)'šení ceny oběda
Rada spolku navrhla zvýšení ceny oběda o 2 Kč, aby bylo možno nakupovat kvalitnější potraviny,
hlavně brambory (ne vakuovaný polotovar), čerstvou zeleninu.
Na třídních schůzkách došlo ve většině tříd k hlasování s těmito výsledky:

Nehlasovaly třídy 2.A, 4.B, 6.A, 6.B, 7.A, 9.B, 9.C.
Hlasovalo se v 18 třídách, ze 311 přítonmých rodičů bylo 305 (tj. 98%) pro, 4 proti a 2 se
zdrželi.

Podle rady spolku je průkazné, že rodiče souhlasí se zvýšením ceny oběda, pokud dojde ke zvýšení
kvality jídla.

Podle vedení školy není toto průkazné, protože nehlasoval dostatečný počet rodičů. Pro bylo 305
rodičů, příčemž škola má 625 žáků.
Ra?a spolku nabízí rodičům v sociální nouzi pomoc s podáváním žádostí o příspěvek na obědy od
Me Praha 5 (měla by na starosti pí. Hrbková).
Rada spolku zjistí, zda by připadně bylo možné přispívat na kvalitnější potraviny přímo z
vybraných příspěvků.

Příští schůzka rady spolku: pondělí 21.8.2017 od 18:00 v klubovně Sportíků
plánovaný program:

• doladění výběru příspěvků na šk. rok 2017/18
• plány rady spolku na šk. rok 2017/18

Zapsala Bašová
Schválila Sváčková

Cl/;i~~ Podle ověfovaci knihy UMe Praha 5 pof.č. legalizace LN/17f2124
vlastnoručně podepsalla
Dita Sváčková Salamánková, 10.9.1971, Praha 4
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Praha 5, Pražského 638/30
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Občanský průkaz 113679085
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V Praze 5 dne 15.6.2017
Osvobozeno od spr. poplatku

Ověřujíclosoba
Ivana VOjířová
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